國立中山大學學生逕修讀博士學位申請書

National Sun Yat-sen University
Application Form for Direct Admission to Ph.D Program
壹、申請人資料（申請人填寫）             　　　　　　申請日期Date：  年  月  日
I、Personal Details (complete by applicant）                          　　　　　　    　            
	系所別Department
	
	姓　名Name
	
	目前身份Current Status：
□學士班應屆畢業生

Final year undergraduate degree
□碩士班　　　年級

Master degree course ____ year
□碩專班　　　年級Continuing Education Program for masters degree　　　

	學　號Student ID
	
	連絡電話Telephone Numbers
	
	

	擬申請逕修讀博士學位之系所：
Department hosting the Ph.D program: 

	推薦教師(副教授以上二人)：1. 　　　　　　　　  2. 　　　　　　　　　　
Two academic references (references must hold the post of associate professor or above)　　　　　　　　　　

	指導教授簽章Signature of Supervisor：

(碩士班研究生)(applicable to master's degree student)

	貳、學業成績（教務處註冊組填寫）
II、Academic records（For Office of Academic Affairs/Registration Division Use Only）

	    修業期間學業成績
Academic Records
	註冊組承辦人簽章：
Signed by :                   (Registration Division)

	總平均
Average scores
	名次 / 全班人數
Class ranking / total no. in the class
	

	
	
	


參、申請修讀博士學位之系所審查（系所院填寫）   
III、Assessment made by the department hosting the Ph.D program (For Department Use Only)                                 

	符合條件Criteria：
學士班應屆畢業生： □修業期間學業成績總平均排名在全班前10%以內，具研究潛力者。
Final year undergraduate degree：Academic standing in top 10% of the class, has research potential.

□其他特殊情形經系、所評定為成績優異，具研究潛力者。
                      Special circumstances, assessed by the department/institutes as academically excellent, has research potential

碩士班(碩專班)研究生： □修業期間學業成績總平均排名在全班前三分之一以內，具研究潛力者。
Master's degree (Exclusive education program) ；Academic record in top 33% of the class, has research potential.

□其他特殊情形經系、所評定為成績優異，具研究潛力者。
                      Special circumstances, assessed by the department/institutes as academically excellent, has research potential

審查結果：經     年    月    日系所務會議審查（附會議紀錄）

Assessment Result：assessment made at the department meeting on the     YYYY    MM    DD (attached is the meeting minutes)
                □ 同意推薦 Approve        □ 不予推薦Disapprove
系所主管簽章：                     院長簽章：

Signed by the head of the department                        Signed by the head of the college


辦理順序：填寫申請書 → 至註冊組填寫學業成績 → 向擬逕修讀博士學位系所提出申請

Application procedure: Complete the application form-->Visit the Registration Division for academic records-->Submit the application to the Ph.D program hosting department. 
說明Instructions：

1. 應繳交資料：申請書、副教授以上二人推薦函、歷年成績單及擬逕修讀博士學位之系所指定繳交之資料。

  1. Required documentation: application form, two reference letters from associate professors or above, non-current transcripts of academic record, and any documents required by the Ph.D hosting department.

2.申請者應於規定時間內備妥前列各項資料，向擬逕修讀博士學位之系所提出申請。

2. Application with the required documents must be submitted to the department beofore the deadline. 

3.本校「學生逕修讀博士學位作業規定」請參閱教務處網頁。

    3. Please visit the Office of Academic Affairs' website for "Guidelines for Direct Admission to Ph.D program".

